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Vraag 1 Het bedrijf wordt (naar verwachting) internationaal bekender als de 

paardenbak wordt gerealiseerd. Dat betekent dat er mogelijk meer 
paarden kunnen worden verkocht. Voordat een paard wordt verkocht 
komt een potentiële koper één of meerdere keren op locatie kijken en 
later wordt het paard opgehaald door de koper of weggebracht naar de 
koper.

a) Welke gevolgen heeft dit voor de hoeveelheid verkeer van en naar 
de paardenfokkerij? 

b) Past dit op de huidige wegen van en naar de fokkerij of worden er 
aanpassingen van de wegen verwacht?

Antwoord 1
14/10

a. De nieuw aan te leggen paardenbak is een nieuwe 
trainingsfaciliteit waardoor het paardenfokbedrijf een hoger segment van 
dressuurpaarden kan huisvesten. De paardenstallen worden niet 
uitgebreid. Het aantal paarden blijft dus hetzelfde. Daarnaast zal er geen 
substantiële verandering komen in het aantal verkopen van paarden. De 
paarden worden enkel verkocht in een hoger segment dan in de huidige 
situatie. De verkeersintensiteit van en naar het paardenfokbedrijf zal als 
gevolg van een betere trainingsfaciliteit niet veranderen. 
b. Ja, omdat er geen verandering in de verkeersintensiteit 
plaatsvindt, past dit op de huidige wegen. Er worden dus geen 
aanpassingen van de wegen verwacht.

Vraag 2 Bij het bedrijf loopt een zogenaamd kerkepad. Welke gevolgen heeft de 
paardenbak voor het kerkepad?

Antwoord 2
14/10

Het kerkepad loopt langs de oostkant van de nieuwe paardenbak en de 
rest van het paardenfokbedrijf. De paardenbak wordt in het verlengde 
van de bestaande kleinere paardenbak gerealiseerd. Tussen de twee 
paardenbakken ligt er een dichte bosstrook ter afscheiding van het pad 
en de fokkerij. Deze bosstrook blijft ongewijzigd. Derhalve verandert er 
niets aan de belevingswaarde van het kerkepad en blijft deze goed 
gescheiden van het paardenfokbedrijf. 

1 Een raadslid wendt zich tot de griffier met een verzoek om:
a. feitelijke informatie van geringe omvang;
b. inzage in of afschrift van documenten die openbaar zijn.

  De vragen worden door de griffie z.s.m. doorgezet naar afdelingshoofd (en ambtenaar).
  De vragen worden bij de griffie ingediend en in iBabs geplaatst (tenzij de auteur aangeeft dit niet te wensen). 




